

西安交通大学留学生住宿兴庆校区收费标准

房间类型 时间	五个月以内	五个月	十个月	设施配备
甲类单人间 I(W13)	150 元/天	16,000 元	24,000 元	独立卫生间（浴缸）、暖气、床头柜、衣柜、书桌、单人床及床上用品
甲类单人间 II(W13)	120 元/天	11,000 元	19,000 元	独立卫生间（淋浴）、暖气、沙发、床头柜、衣柜、书桌、单人床及床上用品
乙类单人间(W13)	100 元/天	10,000 元	18,000 元	独立卫生间（淋浴）、暖气、床头柜、衣柜、书桌、单人床及床上用品
乙类双人间 (W13)	65 元/天/人	6,000 元/人	10,000 元/人	独立卫生间（淋浴）、暖气、床头柜、衣柜、书桌、两个单人床及床上用品
西七单人间 (W7)	110 元/天	13, 000 元	24, 000 元	独立卫生间（淋浴）、暖气、衣柜、书桌、单人床及床上用品
丙类双人间 (W8)	45 元/天/人	5, 000 元/ 人	9, 000 元/ 人	独立卫生间（淋浴）、暖气、衣柜、书桌、两个单人床及床上用品
四人间 (W8)	20 元/天/人	3,000 元/人	5,500 元/人	独立卫生间（淋浴）、暖气、衣柜、书桌、4 个单人床及床上用品

说明：1.为方便留学生在校生活，宿舍楼每层设有自炊洗衣间，内置冰箱、烧水器和洗衣机等设备。

2.如因特殊原因需要退费，住宿费用将按照实际住宿时间和该房型的单日价格重新核算。

3. W13 代表西十三公寓楼，W7 代表西七公寓楼，W8 代表西八公寓楼。

The Price List of Xi'an Jiaotong University Accommodation

Type of Room Duration	Within 5 months	5 months	10 months	Facilities
Single room I (w13)	RMB 150 /day	RMB 16,000	RMB 24,000	En suite toilet and bathroom with bath; Heating; Bedside table; Wardrobe; Desk; Single bed and Bedding.
Single room II (w13)	RMB 120/ day	RMB 11,000	RMB 19,000	En suite toilet and bathroom with shower; Sofa; Heating; Bedside table; Wardrobe; Desk; Single bed and Bedding.
Single room III (w13)	RMB 100/day	RMB 10,000	RMB 18,000	En suite toilet and bathroom with shower; Bedside table; Wardrobe; Desk; Heating; Single bed and Bedding.
Double room I (w13)	RMB 65/day/person	RMB 6,000/person	RMB 10,000/person	En suite toilet and bathroom with shower; Bedside table; Wardrobe; Desk; Heating; two Single beds and Bedding.
Single room IV (w7)	RMB 110 /day	RMB 13,000	RMB 24,000	En suite toilet and bathroom with shower; Heating;Wardrobe; Desk; Single bed and Bedding.
Double room II (w8)	RMB 45/day/person	RMB 5,000/person	RMB 9,000/person	En suite toilet and bathroom with shower; Wardrobe; Desk; Heating; two Single beds and Bedding.
Four people room (w8)	RMB 20/day/person	RMB 3,000/person	RMB 5,500/person	En suite toilet and bathroom with shower; Wardrobe; Desk; Heating; Four Single beds and Bedding.

Notice:

1. The dormitory building provides a public room for cooking and washing clothes on each floor, including some facilities such as refrigerators, washing machines and kettle, etc.
2. If the student has any special reasons and wants to have a refund, please contact with the relevant staff. The accommodation fee will be re-calculated based on the actual days and daily price.
3. W13= West 13 Building, W7= West 7 Building, W8= West 8 Building.